
Årsstämma SEK 

Den 26 mars hölls årsstämma i SEK. Här kan du ta del av några av besluten samt talen 

från Lennart Jacobsen, styrelseordförande och Magnus Montan, vd.  

I år valdes Carl Mellander in som styrelseledamot. Protokoll från årsstämman publiceras på 

sek.se om några dagar. 

Lennart Jacobsen, styrelseordförande, höll ett anförande som bland annat handlade om året 

gått, som han beskrev som ett omvälvande år, och hans tankar inför året som ligger framför 

oss.  

Från 2023 lyfte han specifikt den inre kulturresan vi tillsammans har gjort på SEK, vårt 

resultat med intäkter +35% med oförändrade kostnader och att vi har gjort ett par 

kreditförluster – men det är en del i att bedriva utlåning.  

Oro, osäkerhet och hopp – det var orden Lennart valde att beskriva år 2024 med. Han 

avslutade med att tacka ägaren, revisorerna, styrelsen och SEK:s ledning och anställda. 

Magnus Montan, vd, höll även han ett anförande som tog upp osäkerheterna som har präglat 

vår omvärld under 2023, men att SEK står väl rustat för framtiden. En viktig del i anförandet 

handlade om vårt resultat föregående år.  

 

Ett stort fokus låg på våra strategiska områden: Tillväxt, Hållbarhet, Effektivitet och Kultur, 

men framför allt på vårt starka finansiella resultat där vi vid årets slut uppnådde en 

nyutlåningsvolym på 80 miljarder och en total utlåningsportfölj på 283 miljarder.  

 

Magnus betonade även vårt arbete inom hållbarhetsområdet. SEK ska genom vår finansiering 

vara en drivande kraft i omställningen och för att kunna leva upp till detta måste vi fortsätta 

att vara framåtlutade och sträva efter att agera föredömligt. Viktigast av allt är det värde vi 

skapar och den skillnad vi gör för företag, människor och samhällen. Vi har en omvärld där 

SEK fyller en mycket viktig funktion.  

 

Han avslutade med att vi är väl rustade för 2024 men det finns fortfarande mycket kvar att ta 

tag i för att fortsätta vår utveckla SEK.  

 

 

 


